
 

 
 

  

   

De burgemeester heeft gesproken: geen balans in het 
Westerpark!  
 

Het heeft lang geduurd, maar de burgemeester heeft gesproken. De nieuwe 

locatieprofielen voor de Amsterdamse stadsparken zijn vastgesteld in maart 

2021. In het locatieprofiel Westerpark is geregeld hoeveel evenementen er 

mogen plaatsvinden. Al in november 2019 stuurden de stadsdelen hun 

voorstellen tot wijziging van het bestaande locatieprofiel naar het stadhuis.  

 

Stadsdeel West kwam met een doortimmerd verhaal waaraan twee jaar was 

gepolderd samen met de Programmaraad van bewoners, de eigenaar van de 

gebouwen in het park en de stadsdeelcommissie. De Vrienden van het 

Westerpark deden daaraan mee vanuit de Programmaraad. 

 

Het belangrijkste element waar iedereen het over eens was, was de 

mogelijkheid om aanvragen voor evenementen inhoudelijk te kunnen 

beoordelen. Op dit moment wordt een aanvraag verleend als je binnen het 

maximale aantal bezoekers, decibellen en aantal dagen blijft. Met extra 

‘knoppen’ wilden we kunnen selecteren op zaken als buurtgericht, welke 

doelgroep, variatie in genres en (leeftijds)groepen, vernieuwendheid, mogelijke 

schade aan het park en, het aantal bouw- en breekdagen. 



 

 

In het conceptvoorstel van de burgemeester uit juni 2020 kwam   

niks van de input van de Programmaraad terug, zelfs het woord ‘knoppen’ 

kwam er niet in voor. Reden voor de Vrienden om een petitie op te starten 

(1500 ondertekenaars) en een filmpje te maken voor de burgemeester.  

 

Wat heeft de burgemeester na dit lange wikken en wegen besloten? Dat om de 

zwaar getroffen evenementenbranche tegemoet te komen het nog zeker en 

jaar dezelfde evenementen worden als ieder ander jaar (123 dagen). In het 

najaar gaat de gemeenteraad pas weer verder praten over het locatieprofiel 

van Westerpark. Het Parool schreef een treffende column over de Programmaraad 

en de rol van de burgemeester.  

 

Waarom toch steeds die burgemeester? 

Amsterdam wordt bestuurd door een college van burgemeester en wethouders 

en gecontroleerd door de gemeenteraad. Hoe kan het dan zijn dat de 

burgemeester in haar eentje de locatieprofielen van parken vaststelt? Dat komt 

omdat in Amsterdam evenementen onder de openbare orde vallen. 

 

In Rotterdam ligt dat bijvoorbeeld anders, daar vallen de locatieprofielen onder 

een wethouder en kunnen democratisch gecontroleerd worden. In Amsterdam 

kunnen raadsleden slechts moties indienen die als dringend advies voor de 

burgemeester gelden.   
 

https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=6196cd55f9&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=f23b02e4d8&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=7df2631083&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=e6add6ae0c&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=1e2c3fc039&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=1e2c3fc039&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=38697d17b6&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=38697d17b6&e=e19d86d03a


 

 

Diego Pos sprak in namen de Vrienden van het Westerpark.  

In de gemeenteraad was er een verhit debat over de festivals. Een motie van de 

Partij voor de Dieren: om de 123 dagen terug te brengen naar 100 zoals de 

stadsdeelcommissie West had voorgesteld werd afgeraden door de 

burgemeester en kreeg helaas ook geen meerderheid in de 

gemeenteraad. Voor de motie hebben gestemd Partij voor de Dieren, Denk, 

JA21, CDA, Partij van de Ouderen, ChristenUnie, Bij1 en FvD. Tegen de motie 

hebben gestemd GroenLinks, D66, VVD, PvA en SP.  

 

Wat is er bereikt, hoe verder? 

Er is jaren gesproken en gepolderd aan dat advies over het Westerpark. En 

hoewel er meningsverschillen waren over aantallen dagen en tempo waren we 

het hier met z’n allen eens: dit park is uit balans en we willen terug naar een 

vernieuwend, spannend park met activiteiten die meer gericht zijn op de 

omliggende buurten en voor alle leeftijdsgroepen. ‘Menselijke maat’, 

‘kraamkamer voor vernieuwende concepten’, waren de termen die voortdurend 

vielen. 

 

Het was dan ook een koude douche dat er in het stadhuis niet is geluisterd. 

Maar heel verbazend is het niet, in februari kwam er een 

https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=419f18555e&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=c29f25edf8&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=c29f25edf8&e=e19d86d03a
https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=483b1c975d&e=e19d86d03a


 

vernietigend rapport uit over het functioneren van de stadsdelen. Waaruit 

zonneklaar bleek dat in het stadhuis sowieso niet wordt geluisterd naar de 

adviezen van de stadsdeel-bestuurders en de stadsdeelcommissies. 

 

Op één niet onbelangrijk punt heeft de burgemeester een advies wèl 

overgenomen: binnenevenementen met tenten in de buitenruimte (Awakenings, 

ADE) worden vanaf nu wel meegeteld als buitenevenement. Hiervoor kwamen 

die nog eens bovenop onze 123 dagen (zonder bouwen en breken).  

 

Gaan de Vrienden de komende twee jaar praten weer participeren? 

Wij stellen ons op het standpunt dat we er in West al twee jaar over hebben 

gepraat zonder dat er iets gedaan is met het resultaat. Het stadhuis moet met 

een heel serieus voorstel komen dat uitzicht biedt op resultaat, willen we weer 

aanschuiven. 

 

In West is de Programmaraad ontbonden en wordt opnieuw samengesteld. 

Ditmaal om inhoudelijk te adviseren over aanvragen van evenementen. De 

Vrienden van het Westerpark gaan niet de Programmaraad zitten, zolang er 

geen knoppen zijn voor de beoordeling van evenementen.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

https://vriendenwesterpark.us18.list-manage.com/track/click?u=25222639e148b541047340dcb&id=e0fa953b44&e=e19d86d03a

